
Z á p i s n i c a 

zo  zasadnutia Komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej 
časti Košice-Staré Mesto, konanej dňa 22.03.2023 o 16:00 v budove Miestneho úradu Mestskej časti 
Košice-Staré Mesto, Hviezdoslavova 7, 040 34 Košice. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  
  
1. Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie 
2. Odpadové hospodárstvo v lokalite “Malá Praha” (ulice: Jarná, Zimná, Letná, Jesenná) 
3. Žiadosť o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena Bytový dom Kpt. Nálepku 
4. Verejné priestranstvá - letná a zimná údržba  
5. Záver 

Bod č.1 Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie 
 
Pani predsedníčka privítala prítomných, následne sa hlasovalo o schválení navrhovaného 
programu – 5 poslanci 2 neposlanci za/zdržali sa 0/proti 0  

 
Bod č. 2 Odpadové hospodárstvo v lokalite “Malá Praha” (ulice: Jarná, 

Zimná, Letná, Jesenná) 
 
Pani predsedníčka privítala prítomných a na úvod k tejto problematike uviedla, že sa na ňu 
obrátilo viac občanov s podnetmi kedy sa vrátia kontajnery späť do dvora. Z tohto dôvodu bola 
požiadavka komisie na úrad, aby zabezpečil pozvanie zástupcov vlastníkov z tohto dvora. 
Cieľom stretnuta má byť hľadanie optimálneho riešenia umiestnenia kontajnerov. Následne 
bolo udelené slovo zástupcom vlastníkom bytov, ktorí sumarizovali svoje vyjadrenia pani 
Staňová, Fedáková, a pán Adzima . K diskusii sa pripojil zástupca vlastníkov z Jarnej 15 
p.Figula.  
P.Kovács  členom komisie premietol situáciu z projektu dvora aj s umiestnením kontajnerov 
v blízkosti okien domu Jarná 15. Občania s tým nesúhlasili. Následne úrad vyhradil inú 
vzdialenejšiu plochu na kontajnerovisko. S tým vraj nesúhlasila ďalšia skupina ľudí.   
 Keďže vždy bolo kontajnerovisko vo dvore, tak prítomní na komisii usúdili, že najmenej bude 
občanom vadiť miesto pri stene garáži. Táto plocha nie je vyhradená na parkovanie áut. 
V prípade sťažnosti na umiestnenie kontajnerov vo dvore sa komisia vráti k danej problematike.  
Situácia revitalizácie dvora je súčasťou zápisnice. 

- Diskusia poslanci: Djordjevič, Hulmečíková, Galdunová, Zolnayová, následne 
všetci členovia komisie   

 
Uznesenie: Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve 
mestskej časti Košice-Staré Mesto,  odporúča kontajnery na odpad vrátiť späť do dvora na 
pôvodné miesto ku garážam. – za 6/ proti 0/ zdržalo sa 0 
 
Bod č. 3 Žiadosť o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena Bytový dom 

Kpt. Nálepku 
 

Pani predsedníčka privítala prítomných a udelila slovo tajomníkovi ktorý sumarizoval 
predložený materiál. Ide o pripojenie budúceho domu na inžinierske siete. 



Diskusia poslanci: Djordjevič, Hulmečíková, Galdunová,  následne všetci členovia komisie  
 
Uznesenie: Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve 
mestskej časti Košice-Staré Mesto,  odporúča uzavrieť zmluvu o zriadení vecného bremena v 
zmysle územného rozhodnutia  MK/A/2019/04636-39/I/STS. – za 6 poslanci a 1 poslanci 
 

Bod č. 4  Verejné priestranstvá - letná a zimná údržba 
 
Pani predsedníčka na úvod udelila slovo pánovi Timkovi, ktorý sumarizoval dnešný stav.  
Mestská časť nezačala ešte s čistením plôch, ktoré má v svojej správe z dôvodu nedostatku 
kapacít. Ďalšia diskusia smerovala na pohyb psov, možnosť nákupu motorového viacúčelového 
vozidla . 
Diskusia poslanci: Djordjevič, Hulmečíková, následne všetci členovia komisie, Zolnayová - 
príprava aktualizácie VZN o chove a držaní psov, Galdunová - požiadavka vo veci 
dôslednejšej kontroly daňovej povinnosti vlastníkov psov  
Prítomní sa zhodli na ďalšej komunikácii ohľadne verejných priestranstiev. 
 
 

Bod č. 5 Záver 
 

Zasadnutie komisie ukončené o 18:17 hodine. 
 
  

 
Príloha: Prezenčná listina 
  
                                                                                                          Ing. Eva Hulmečíková                                                                   
                                                                                                            Predseda komisie 
      
  
 
zapísal dňa 22.03.2023, Oliver Kovács 
    


